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Utrecht, 5 maart 2025 

 

Betreft:    verslag inloopbijeenkomst Gemeente Hilversum en Hoogvliet 

Datum:    dinsdag 4 maart 2025 (19:00 – 21:00) 

Aantal aanwezigen:   80 – 100 personen 

 

 

Aanleiding inloopbijeenkomst 
Gemeente Hilversum maakt plannen voor de herinrichting van de Bosdrift en het vervangen van het riool. 

Daarnaast is Hoogvliet Supermarkten bezig met een verkenning van een mogelijke verhuizing naar de 

Bosdrift. Omdat beide projecten invloed (kunnen) hebben op de Bosdrift organiseerde de gemeente en 

Hoogvliet een inloopavond over deze onderwerpen.  

Onderwerpen 
De gemeente heeft een plattegrond getoond met het plangebied van de 

werkzaamheden aan de riolering en herinrichting van de Bosdrift; 

Hoogvliet heeft de conceptontwerpen laten zien van de winkel, waarin 

eerder aangegeven wensen en aandachtspunten van bewoners zoveel 

mogelijk zijn meegenomen. Dit betroffen concepttekeningen van de 

winkelplattegronden, inrichtingstekening van de buitenruimte met 

parkeerplaatsen en 3d animaties van de gevels. Ook is er een overzicht 

getoond van de tot dusver opgehaalde input en reacties op de plannen 

vanuit de omwonenden en VvE. Dit betreft een duidelijke overzichtslijst met 

daarop aangegeven welke wensen en reacties gegeven zijn en of dit 

verwerkt is/kan worden in de planvorming. Op het verzoek om de 

processtappen tijdig te laten weten, is ook een ruwe conceptplanning 

gedeeld, om een beeld te kunnen krijgen van de vervolgstappen. 

Sfeer 
De inloopbijeenkomst werd goed bezocht door een groot aantal mensen uit de buurt en er was een open 

sfeer, met ruimte voor verschillende perspectieven. Er waren mensen die positief zijn over het ontwerp en 

een mogelijke verhuizing van Hoogvliet naar de Bosdrift, mensen die nog graag aandachtspunten willen 

meegeven en mensen die willen dat de Hoogvliet zich niet vestigt aan de Bosdrift. Men kon persoonlijk in 

gesprek met vertegenwoordigers van Gemeente Hilversum, Hoogvliet, SUM architecten en De Selectie. Er 

blijft een groep omwonenden die de planvorming onwenselijk vindt en daarover in gesprek ging. Het was 

voor initiatiefnemer Hoogvliet prettig te merken dat er ook veel omwonenden waren die zich specifiek tot 

hen wendden om zich positief uit te spreken over de plannen en het conceptontwerp.  
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Reacties plannen Hoogvliet 
Vanuit Hoogvliet was het idee om nu te laten zien hoe de wensen uit de omgeving vertaald zijn naar de 

conceptontwerpen en daarop nieuwe reacties te ontvangen. In het huidige conceptontwerp is onder 

andere rekening gehouden met het zoveel mogelijk voorkomen van (geluids)overlast door winkelwagens, 

laden en lossen, koelinstallatie en rondhangende mensen. Hierbij is ook met grote zorg gekeken naar 

verkeersveiligheid en veiligheid in algemene zin. Het ontwerp door de architect zo gemaakt dat het 

passend is bij de originele bebouwing in de groene omgeving. Er is in het ontwerp ook veel vergroening 

opgenomen, waarbij aan insectenhotels en vogelhuizen etc. is gedacht. Daarnaast is er rekening 

gehouden met het voorkomen van verrommeling van de openbare ruimte door winkelwagens en fietsen, 

door daarvoor in het pand een plek te creëren. Ook worden er afspraken gemaakt over de dagwinkels, 

daarin komen geen exploitaties die bijvoorbeeld nare geuren verspreiden.  

 

In een eerder stadium heeft Hoogvliet ook gehoord dat er zorgen zijn over het parkeren en de parkeerdruk 

in verband met betaald parkeren in naastgelegen wijken, het laden en lossen, veilige routes voor 

schoolgaande kinderen, geluidsoverlast van winkelwagens en rondhangende mensen, de verkeersdruk bij 

de aansluiting met de Diependaalselaan. Deze zorgen zijn ook deze avond gedeeld.  

 

Hieronder nog puntsgewijs aandachtspunten/ ideeën die gedeeld zijn: 

 

• Kan Hoogvliet iets sociaals voor de wijk doen? Bijvoorbeeld een (koffie-)ontmoetingsplek of kleine 

koffiehoreca? 

• De huidige parkeerdruk is hoog i.v.m. invoering betaald parkeren. Nu ook ontzettend veel 

bouwbusjes van Carolushuis in de straten geparkeerd en ook overlast van auto’s van Vakgarage 

Stam. 

• Kan betaald parkeren ook worden uitgebreid naar onze buurt, om overlast te voorkomen? 

• Koeling, hoe zit het met geluidsoverlast, waar staan ze in het plan? 

• Geluid winkelwagens, is dat op te lossen? 

• Hoe vaak is de dagelijkse bevoorrading, wat zijn de venstertijden van het laden en lossen en met 

welk type vrachtwagen?  

• Hoe zijn de rijroutes van de vrachtwagens en wordt er rekening gehouden met schoolgaande 

kinderen? 

• Zijn er voldoende parkeerplaatsen? 

• Wat wordt de invulling van de dagwinkels? Gaat er niet voor leegstand gebouwd worden of wordt 

toch stiekem de Hoogvliet groter gemaakt? 

• Welke afspraken worden er gemaakt over mogelijke overlast en de openingstijden en hoe kan ik 

daarop vertrouwen? 

• Wat gaat er gebeuren met het pand aan de Admiraal de Ruyterlaan? 
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Vervolg 
De ontwerpen staan op de website www.hoogvliethilversum.nl en hierover is via e-mail een nieuwsbrief 

gestuurd naar mensen die zich hebben aangemeld. Mensen die niet in de gelegenheid waren om naar de 

inloopavond te komen, kunnen ook reageren via de website. Ook vindt u op de website een ruwe 

conceptplanning rond de verdere uitwerking van de plannen en de daarbij behorende onderzoeken door 

Hoogvliet. De planning is bedoeld om de processtappen inzichtelijker te maken en een ruwe tijdsindicatie 

aan te geven. Deze planning is gebaseerd op wat wij nu weten en wij houden u telkens op de hoogte als 

deze planning aangepast wordt. 

 

Zowel de gemeente, die gaat over de inrichting van de openbare ruimte, als Hoogvliet laten in de verdere 

uitwerking van de plannen zien of en op welke wijze op de reacties antwoord gegeven kan worden en 

betrekken de buurt er weer bij. We hebben ook begrepen dat de ontwerpen die er nu liggen duidelijker 

kunnen, door straatnamen toe te voegen en de beeldposities aan te geven.  

 

De planvorming wordt nu verder uitgewerkt waarbij waar mogelijk rekening wordt gehouden met de 

reacties. De bijbehorende stappen zijn aangegeven in de ruwe conceptplanning.  

 

Weergave van de inloopavond en getoonde panelen; 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.hoogvliethilversum.nl/
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Bovenin de Piet Heinstraat, rechts de Bosdrift en onderin de Nieuwlandseweg. Het is de plattegrond van de 

begane grond, de appartementen erboven zijn niet zichtbaar. 
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Bekeken vanuit de hoek Bosdrift – Piet Heinstraat 



  

7 
 

 

 

Bekeken vanuit de hoek Bosdrift - Nieuwlandseweg 
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Bekeken vanuit de Piet Heinstraat, ter hoogte van de parkeerplaats 
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Parkeerplaats, Piet Heinstraat 
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Nieuwlandseweg, inpandig laden en lossen 
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